

Notice

凯拉尼亚大学孔子学院正式启动 2021 年奖学金推荐工作，通知如下：

Confucius Institute at University of Kelaniya will start its Scholarship recommendation process for 2021. Notice is hereby given as follows:

- **If you are a Undergraduate student at the University of Kelaniya, pay attention to the points marked in yellow below.**
- **The yellow section shows the full description of the scholarship you have to apply for.**

一、国际中文教师奖学金资助对象

1. 非中国籍人士；
2. 身心健康，品学兼优；
3. 有志于从事中文教育、教学及相关工作；
4. 年龄为 18-35 周岁（统一以 2021 年 9 月 1 日计）。在职中文教师放宽至 45 周岁，本科奖学金申请者一般不超过 25 周岁。

Eligibility

Application is open to applicant who holds a non-Chinese citizenship, aged between 18 and 35 years, in good character and excellent learning. (Applicant currently holding a Chinese language teaching position must not exceed the age limit of 45; Applicant for undergraduate program must not exceed the age limit of 25.)

（其他类别的奖学金资助要求请申请者自己在相关网站查询，

For other categories of scholarship, applicants are required to check the eligibility on related website themselves)

二. 不同类别的奖学金申请时间安排 Application dates for different scholarships:

1. 中国政府奖学金 Chinese Government Scholarship Postgraduate Program

重庆市长奖学金 Chongqing Municipal Government Mayor Scholarship of CQNU

1) 申请截止日期: 3月16日

Application deadline: March. 16th

2) 入选申请者资料准备期: 3月18日—3月24日

Documents preparation for selected applicants: Mar. 18th - Mar. 24th

3) 网上填报申请 (老师指导): 3月26—3月28日

Registration online (with teachers' guidance): Mar.26st—Mar.28

2. 国际中文教师奖学金 International Chinese Teacher Scholarship

丝路奖学金 Silk Road Scholarship

1) 申请截止日期: 3月30日

Application deadline: March. 30th

2) 入选申请者资料准备期: 4月6日—4月28日

Documents preparation for selected applicants: Apr. 6th— Apr. 28th

3) 网上填报申请 (老师指导): 4月30—5月5日

Registration online (with teachers' guidance) : Apr. 30th— May 5

三 报名 HSK/HSKK 成绩要求 (2019 年 9 月以前的考试成绩无效)

HSK/HSKK Test Score Required for Registration (The scores before Sept. 2019 are invalid)

1. 国际中文教师奖学金 International Chinese Teacher Scholarship

1) 汉语国际教育专业博士研究生 (申请者自行联系所申请大学)

标准: HSK (六级) 200 分、HSKK (高级) 60 分。

2) 汉语国际教育专业硕士研究生

标准: HSK (五级) 210 分、HSKK (中级) 60 分。

3) 汉语国际教育专业本科生

标准: HSK (四级) 210 分、HSKK (中级) 60 分。

4) 一学年研修生

a. 汉语国际教育

汉语考试成绩达到 HSK (三级) 270 分, 具有 HSKK 成绩。

b. 汉语言文学、中国历史、中国哲学

汉语考试成绩达到 HSK (四级) 180 分, HSKK (中级) 60 分。

c. 汉语研修

汉语考试成绩达到 HSK (三级) 210 分, 提供 HSKK 成绩者优先。

5) 一学期研修生

标准: HSK (三 级) 180 分, 具有 HSKK 成绩。(不录取护照上有 X1、X2 签证者)

(注: 以上分数为基本报名要求, 推荐分数一般会高于基本分数要求。The above scores are the basic registration requirements. The score for recommendation is generally higher than the basic score requirement)

2. 中国政府奖学金 Chinese Government Scholarship Postgraduate Program

申请者自行联系所申请大学，详细的奖学金内容请查看中国国家留学基金管理委员会网站 For more detailed information, please visit the website of China Scholarship Council at <http://www.csc.edu.cn/Laihua/scholarshipen.aspx>

3. 重庆市长奖学金 Chongqing Municipal Government Mayor Scholarship of CQNU

4. 重庆师范大学新丝路奖学金 Silk Road Scholarship

市长学士与硕士奖学金每月奖学金为人民币 500 元。

丝路奖学金免全额学费或一半学费，其他费用需自付。

For more detailed information, please visit the website

网址: <http://international.cqnu.edu.cn/>

四 申请方式:

请奖学金申请者按要求填写表格，在报名截止日期以前发到凯拉尼亚大学孔子学院邮箱

Please send the application form to the e-mail of Confucius Institute at University of Kelaniya before the deadline:

E-mail: confucius@kln.ac.lk

(附 申请表 application form is attached. **Note:** One student can only apply for **one type** of scholarship. Only use your **Passport Name, NO Abbreviation.** Your contact number should be correct and keep your phone on 24hours.)

五 联系方式

If you have any questions, please contact us at:

Telephone number: +94-11-2906213

E-mail: confucius@kln.ac.lk

Confucius Institute at University of Kelaniya

March.7th, 2021